

Hong Kong Asian Pop Music Festival 2019
香港亞洲流行音樂節 2019
Nomination Form by a Company
公司提名表格

Name of the Record/Artiste Management Company:
唱片/藝人公司:

Name of the Recording Artiste under the label (Solo/Group/Band with Solo singer)
唱片公司歌手/組合/樂隊名稱(個人/組合/主音歌手組合)

*First Release Recording Album/Song Title by the nominated artiste:
提名歌手首張出版唱片歌曲:

*First Recording published by a label by the artiste (DD/MM/YY):
* 歌手首次由唱歌公司出版之唱片年/月/日:

Artiste Biography including some major awards (may be a separate attachment)
歌手簡介, 包括重要獎項 (可另頁提供):

Samples attached (附上之物料):

CD/DVD/Music Video/Sound and/or video files, evidence of Digital Release
Photographs/Biography:

* For confirmation of release qualification as well as for the selection process.

Nomination Undertakings by the Record/Artiste Management Company

By nominating an artiste or group, I on behalf of the company and the artiste/group agree to abide by the following:

1. The nominated recording artistes are restricted to local artiste, *holder of local passport, whose first release by record label as a commercial recording, digital or otherwise, was made anywhere on or after 1st January 2014. Non-label and/or non-commercially distributed release may not be counted as a qualified release. Your industry association is responsible to exercise due diligence on the qualification on label-release territory wide.
2. Maintain confidentiality in relation to nomination and other HKAMF sensitive information.
3. Accept the decision by HKAMF/IFPIHKG, its selection panel and adjudicators as being final.
4. The artiste(s) when selected as contestant accepts to perform, attend rehearsals and press conference at HKAMF events during March 20-22, 2019. The label and artiste herewith authorize the use of artiste's material for promotion of HKAMF. The label representative and the artiste shall make best efforts to attend official activities at HKAMF, free of charge and performance fees.
5. The label / Artiste when selected as contestant shall release to the organiser the right of broadcast and communication to the public of the event publicity materials

- and their performance under the show program by any means, and materials created for HKAMF are vested with the organiser.
6. Refrain from negative publicity against HKAMF, organizers, collaborating parties, funding organisation, supporting organizations, sponsors and other artistes participating at HKAMF. For enquiries and suggestions please refer to HKAMF first.
 7. The selected overseas Artiste and support team should hold valid travel documents 6 months before coming to HKAMF and shall apply the requisite Hong Kong Work Visa promptly. The organizer may assist in such applications.
 8. HKAMF aims to foster music and market harmony. The artiste performance will adhere to this theme as is adopted for the festival. The organiser reserves all rights in the final decision on the rules, choice of material and performance.

提名規則:

提名公司同意:

1. 參選者必須是本地的唱片歌手／組合（樂隊成員大部分為本地護照持有人）自 2014 年 1 月 1 日或以後才首次在任何地區由唱片公司出版 CD／DVD／數碼音樂（須提供證明）的“新人”。由歌手自行發表之出版，大會在一般情況下不作計算。協助提名之唱片協會必須負責核實資格。
2. 此項提名及有關業務必須保密。
3. 接受香港亞洲流行音樂節大會／IFPI 香港會之決定，其選委，評委在參賽及評分之最終決定權。
4. 成功獲提名出線之歌手將與大會另行擬訂演出細則，包括接受在 2019 年香港亞洲流行音樂節歌唱比賽免費參賽／出席在期間 2019 年 3 月 20-22 日綵排及支持出席大會其他音樂節之宣傳活動。
5. 唱片公司及選拔之歌手將接受香港亞洲流行音樂節製成宣傳及節目之音像廣播／傳訊權，及所製作版權歸大會全擁有。
6. 如有任何建議，申訴必須先向大會提出，以保障香港亞洲流行音樂節，大會，其他參賽單位，贊助及支持機構形象。
7. 出線之海外歌手及工作人員必須在來香港日期六個月前已經擁有有效之旅行證件，以申請香港之工作簽證，大會將提供協助。
8. 音樂節推崇和諧音樂市場。大會保留演出節目及賽例的最終決定權。

Signed for and on behalf of the record/Artiste Management company

唱片/經理人公司代表簽署:

Name:

名稱:

Title :

職位:

Artiste Consent by signing:

藝人簽署表示同意:

Date:

日期:

Please return this nomination form, signed with company chop, and nomination materials to Ricky Fung in sealed envelop on or before 15 December 2018, address: 18A, Block A, Billion Centre, 1 Wang Kwong Rd. Kowloonbay, Hong Kong. Please also email the form to rickceo@ifpihk.org.

提名表格及物料必須於二零一八年十二月十五日或之前填妥，請以郵寄方式遞交至國際唱片業協會（香港會），地址：香港九龍灣宏光道一號億京中心 A 座 18A - 總裁馮添枝先生，同時電郵至 rickceo@ifpihk.org 確認提名。